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Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 15 december 2020

Onderwerp
Voorzitter
Portefeuillehouder

Oud papier inzameling 2021

G.J. Ballast
H. Doeven

J. Tuin
Geen

Raadsleden/comm issieleden
A. Van der Weyde (CDA)

R. Bos (CDA)

H. Jansen (PvdA)

J. Puper (PvdA)

G. Kiers (DSW)

K. Molenkamp (DSW)

J.H. Bruusema (GB)

M. Mulder (GB)

R. Masselink (VVD)

J.P. Slootweg (VVD)

H. van Teijlingen (PW)

A. Oosterhuis (PW)

lnsprekers
Mevrouw Gruppen (namens

OBS De Singelier te Diever en
de gezamenlijke groep van

inzamelaars)

Toelichtine
ln het voorjaar hebben wij u geïnformeerd dat de inzameling van oud papier op een andere manier gaat
plaatsvinden: met een blauwe container. Dit besluit was achteraf gezien wat tekort door de bocht en

behoefte meer integraal onderzoek. Daarom is het besluit on hold gezet. Op 21 september 2020 heeft een

bijeenkomst plaatsgevonden met de papierinzamelaars. Op basis van de bijeenkomst en de reactie vanuit de

inzamelaars wordt nu aan u voorgesteld om voor 202L een nieuwe verordening vast te stellen die van 1
januari 202ltot en met 31 december 202L een gegarandeerde opbrengst biedt van € 40 per ton ingezameld

oud papier aan de aangewezen oud papier inzamelaars. Het definitieve besluit over de inzameling van het
oud papier vanaf 1 januari 2022wordl meegenomen in het 'Grondstoffenplan 202L-2025' . De oud papier

inzamelaars vragen in hun brief (bijlage 1) ook om het toekennen van een garantiesubsidie van € 40 met
terugwerkende kracht over 2020. Voorgesteld wordt niet in te stemmen met dit verzoek, omdat de

begroting en de bestemmingsreserve afval hier geen ruimte voor bieden.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat door als bespreekstuk naar de

Politieke avond Westerveld van 22 december 2020.

Toezeggingen

Wethouder Doeven zegt toe de verordening voor de ínzameling van oud papier voor 2O2L te voorzien
van een begrippenlijst.

Aantekeningen
- Aan het begin van de vergadering doet de heer Doeven een mededeling. Hij geeft aan de beschikking

voor de subsidie ten behoeve van de Nationale Parken is ontvangen. Alle ingediende kosten zullen

hiervoor in aanmerking komen. Wel zal er sprake zijn van een korting van 28 procent op het
aanvankelijke subsidiebedrag gezien de grote hoeveelheid aanvragen.
- Mevrouw Gruppen pleit tijdens haar inspreekreact¡e o.a. voor het toevoegen van een begrippenlijst aan

de verordening voor het inzamelen van oud papier voor 2021.

Griffier
Ambteliik



- De heer Puper pleit ervoor om de garantiesubsidie van 40 euro met terugwerkende kracht voor 2020

toe te kennen aan de inzamelaars. Naar aanleiding van zijn vraag over de kosten hiervan geeft

wethouder Doeven aan dat het mogelijk is om hier schriftelijke op terug te komen.

- De heer Puper geeft namens zijn fractie aan zich te willen beraden op het voorstel en na te denken over
een amendement om de oud papierinzameling in de zogeheten 'witte gebieden' een stimulans te geven

waardoor het voorstel als k door naar de PaW van 22 december a.s.

Onderwerp
Voorzitter
Portefeuillehouder

Beleidsuitgangspunten kleinschalige hernieuwbare energie
G.J. Ballast Griffier J. Tuin
K. Smidt Ambteliik Geen

Raadsleden/com missieleden
A. Van der Weyde (CDA)

R. Bos (CDA)

H. Jansen (PvdA)

J. Puper (PvdA)

G. Kiers (DSW)

K. Molenkamp (DSW)

J.H. Bruusema (GB)

M. Mulder (GB)

R. Masselink (VVD)

J.P. Slootweg (VVD)

H. van Teijlingen (PW)

A. Oosterhuis (PW)

Insprekers
De heer Bakker (namens LTO

Noord afdeling zuidwest-
Drenthe)

Toelichtine
Het college stelt de beleidsuitgangspunten kleinschalige hernieuwbare energie in concept vast en stelt
vervolgens de raad voor om deze vast te stellen. Met de vaststelling van deze uitgangspunten wordt het

mogelijk om in grote delen van het buitengebied van de gemeente Westerveld onder voorwaarden kleine

windturbines tot 15 meter hoog en grondgebonden zonnepanelen met een oppervlakte tot 50 m2 te
plaatsen. Hiermee faciliteert de gemeente kleinschalige opwekking van duurzame energie. De

beleidsuitgangspunten zullen in het nog vast te stellen facet-bestemmingsplan kleinschalige hernieuwbare

energie worden opgenomen, en tevens definitief als beleidsregels worden vastgesteld, zodat dit beleid het
juridisch toetsingskader worden voor vergunningverlening.

Conclusie voorzitter
Het voorstel gaat door als bespreekstuk naar de Politieke avond Westerveld van 22 december 2020

Toezeggingen

Geen

Aantekeningen
- De heer Bakker geeft in zijn inspreekreactie onder andere aan dat het van belang is om de maximale

hoogte van 15 meter op te rekken naar bijvoorbeeld 25 meter (vanuit het oogpunt van het te behalen

rendement).
- Mevrouw Kiers geeft namens haar fractie aan voornemens te zijn een motie of amendement in te dienen
met betrekking tot bindende inpassingsadviezen bij de realisatie van objecten, die duurzame energie

opwekken (waardoor het voorstel als bespreekstuk door gaat naar de PaW van 22 december a.s.).

- Mevrouw Masselink geeft namens haar fractie aan zich te beraden op het voorstel (waardoor het voorstel

als b kstuk door at naar de PaW van 22 december a.

Onderwerp
Voorzitter
Portefeuillehouder

Notitie samenwerken aan duurzaamheid
G.J. Ballast Griffier
H. Doeven Ambteliik

J. Tuin
M. van Dijk



Raadsleden/commissieleden
A. Van der Weyde (CDA)

R. Bos (CDA)

J. Puper (PvdA)

G. Kiers (DSW)

K. Molenkamp (DSW)

J.H. Bruusema (GB)

M. Mulder (GB)

R. Masselink (WD)
J.P. Slootweg (VVD)

H. van Teijlingen (PW)

W. Beets (PW)

Insprekers
Geen

Toel¡cht¡ns
ln de 2" helft van 20L9 is de Startnotitie duurzaamheid 2019-2030 vastgesteld. Een vervolg hierop is de

voorliggende nota 'samenwerken aan Duurzaamheid'. ln deze nota staat aangegeven welke
duurzaamheidsthema's van belang zijn, maar ook welke basisvoorwaarden wij hieraan mee willen geven en

welke richting het college per thema voor ogen heeft. Om de genoemde ambities te halen zijn er complexe
keuzes te maken. Deze keuzes zijn bepalend voor de manier waarop onze inwoners wonen, werken en

leven. ln het coalitieakkoord is aangegeven dat we de samenleving vaker, eerder en intensiever willen
betrekken bij het opstellen van beleid. Omdat participatie centraal staat worden veel doelen en ambities per

thema komende periode in overleg met de inwoners, bedrijven en andere stakeholders verder
geconcretiseerd en uitgewerkt. Dit geeft het beleid op duurzaamheid een dynamisch karakter.

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt doorgeleid naar de Politieke avond Westerveld van 22 december 2020.

Toezeggingen
Geen

Aantekeningen
- Mevrouw Van Dijk geeft aan de hand van een korte presentatie een introductie op het voorliggende
voorstel.

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 22 december 2020
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R. Weernekers




